

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1

Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT

CONVEYING PARTY DATA

Name	Execution Date
Erwan Girard	12/15/2006
Jose Lourenco	12/18/2006

RECEIVING PARTY DATA

Name:	France Telecom
Street Address:	6, place d'Alleray
City:	Paris
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	75015

PROPERTY NUMBERS Total: 1

Property Type	Number
Application Number:	12441090

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (612)334-3312

Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.

Phone: 612-334-3222

Email: dbrush@wck.com

Correspondent Name: David D. Brush

Address Line 1: 900 Second Avenue South

Address Line 2: Suite 1400

Address Line 4: Minneapolis, MINNESOTA 55402

OP \$40.00 12441090

ATTORNEY DOCKET NUMBER: W51.12-0045

NAME OF SUBMITTER: David D. Brush

Total Attachments: 4

source=R12424-AGREEMENTS#page1.tif

source=R12424-AGREEMENTS#page2.tif

PATENT
REEL: 022870 FRAME: 0926

500894684

source=R12424-AGREEMENTS#page3.tif
source=R12424-AGREEMENTS#page4.tif

PATENT
REEL: 022870 FRAME: 0927

- ENGAGEMENT/AGREEMENT -

<p>Je soussigné Erwan GIRARD, salarié de la société Wavecom à la date du dépôt de la demande de brevet, déclare avoir inventé, ou co-inventé, dans le cadre de la mission à moi confiée par la société Wavecom, sise à Issy les Moulineaux, France, l'invention ayant pour titre « Procédé de gestion de l'architecture logicielle d'un circuit de radiocommunication, application, produit programme d'ordinateur et circuit correspondants » déposée en France au nom de la société Wavecom, le 12 septembre 2006 sous le numéro de dépôt 06/07968.</p>	<p>I, undersigned Erwan GIRARD, employed by the company Wavecom at the date of the filing of the patent application, declare having invented, or co-invented, within the framework of my mission, the invention, the title of which is « Procédé de gestion de l'architecture logicielle d'un circuit de radiocommunication, application, produit programme d'ordinateur et circuit correspondants » filed in France in the name of the company Wavecom, located at Issy les Moulineaux, France, on September 12, 2006 under the following filing number 06/07968.</p>
<p>A ce titre, j'ai perçu une prime d'un montant de 1000 € dont la signature de la présente vaut quittance.</p>	<p>As such, I have received a bonus amounting to € 1,000 for which the signature of this document is valid as receipt.</p>
<p>Conformément à l'article L-611-7-1, je reconnaît que la propriété de cette invention et le droit de priorité correspondant appartiennent à la société Wavecom.</p>	<p>In accordance with Article L-611-7-1 of French Law, I recognize that this invention and the corresponding priority right belong to the company Wavecom.</p>
<p>J'autorise la société Wavecom à me désigner comme inventeur en France et à l'étranger.</p>	<p>I authorize the company Wavecom to designate me as inventor in France and abroad.</p>
<p>Pour les territoires sur lesquels les législations nationales imposent que l'inventeur cède formellement tous ses droits relatifs à l'invention, je déclare céder la totalité des droits attachés à l'invention, y inclus le droit de priorité, à la société Wavecom qui accepte.</p>	<p>As per the territories in which the national legislations impose that the inventor positively assigns all his rights regarding to the invention, I declare that I assign the totality of the rights attached to the invention, including the priority right, to the society Wavecom who accepts.</p>
<p>Pour le territoire des Etats-Unis d'Amérique, je déclare par la présente céder la totalité des droits liés à l'invention, la demande de brevet citée ci-dessus, toutes les demandes de brevets correspondantes et tous les brevets en découlant à la société WAVECOM.</p>	<p>As per the United States of America, I hereby declare that I assign the totality of the rights attached to the invention, the above-identified application, all corresponding applications, and all Letters Patent issuing thereon to the company Wavecom.</p>
<p>Je m'engage à signer tout pouvoir, document de cession et plus généralement tout document nécessaire à la régularisation du dépôt d'une demande de brevet concernant</p>	<p>I commit myself to sign any right, assignment document and, more generally, any document necessary to the regularization of the filing of a patent application regarding this invention</p>

<p>cette invention dans tout pays choisi par Wavecom.</p> <p>Le présent engagement est soumis au droit français. Tout litige relatif à la validation, l'interprétation de tout ou partie du présent contrat sera soumis au Tribunal de Grande Instance de Paris.</p> <p>Fait à <i>Reuil</i> le <i>15/12/06</i> en 4 exemplaires.</p>	<p>in any country chosen by Wavecom.</p> <p>The present agreement is under French law. Any litigation regarding the validation, interpretation of all or part of the present contract is to be submitted to the Departmental Court of Paris.</p> <p>Signed at on in 4 copies.</p>
<p>Nom et Signature de l'inventeur : Erwan GIRARD</p>  <p>P. CORVETTE DIRECTEUR JURIDIQUE</p> 	<p>Name and signature of the inventor: Erwan GIRARD</p> <p>Signature of the society WAVECOM (Name and title of representative and seal):</p>

wavecom®
3 esplanade du Foncet
92442 Issy les Moulineaux Cedex - France
Tél. +33 (0)1 46 29 08 00 - Fax +33 (0)1 46 29 08 08
R.C.S. Nanterre B 391 838 042
SA au capital de 15 531 813 euros
www.wavecom.com

- ENGAGEMENT/AGREEMENT -

<p>Je soussigné José LOURENCO, salarié de la société Wavecom à la date du dépôt de la demande de brevet, déclare avoir inventé, ou co-inventé, dans le cadre de la mission à moi confiée par la société Wavecom, sise à Issy les Moulineaux, France, l'invention ayant pour titre « Procédé de gestion de l'architecture logicielle d'un circuit de radiocommunication, application, produit programme d'ordinateur et circuit correspondants » déposée en France au nom de la société Wavecom, le 12 septembre 2006 sous le numéro de dépôt 06/07968.</p>	<p>I, undersigned José LOURENCO, employed by the company Wavecom at the date of the filing of the patent application, declare having invented, or co-invented, within the framework of my mission, the invention, the title of which is « Procédé de gestion de l'architecture logicielle d'un circuit de radiocommunication, application, produit programme d'ordinateur et circuit correspondants » filed in France in the name of the company Wavecom, located at Issy les Moulineaux, France, on September 12, 2006 under the following filing number 06/07968.</p>
<p>A ce titre, j'ai perçu une prime d'un montant de 1000 € dont la signature de la présente vaut quittance.</p>	<p>As such, I have received a bonus amounting to € 1,000 for which the signature of this document is valid as receipt.</p>
<p>Conformément à l'article L-611-7-1, je reconnaît que la propriété de cette invention et le droit de priorité correspondant appartiennent à la société Wavecom.</p>	<p>In accordance with Article L-611-7-1 of French Law, I recognize that this invention and the corresponding priority right belong to the company Wavecom.</p>
<p>J'autorise la société Wavecom à me désigner comme inventeur en France et à l'étranger.</p>	<p>I authorize the company Wavecom to designate me as inventor in France and abroad.</p>
<p>Pour les territoires sur lesquels les législations nationales imposent que l'inventeur cède formellement tous ses droits relatifs à l'invention, je déclare céder la totalité des droits attachés à l'invention, y inclus le droit de priorité, à la société Wavecom qui accepte.</p>	<p>As per the territories in which the national legislations impose that the inventor positively assigns all his rights regarding to the invention, I declare that I assign the totality of the rights attached to the invention, including the priority right, to the society Wavecom who accepts.</p>
<p>Pour le territoire des Etats-Unis d'Amérique, je déclare par la présente céder la totalité des droits liés à l'invention, la demande de brevet citée ci-dessus, toutes les demandes de brevets correspondantes et tous les brevets en découlant à la société WAVECOM.</p>	<p>As per the United States of America, I hereby declare that I assign the totality of the rights attached to the invention, the above-identified application, all corresponding applications, and all Letters Patent issuing thereon to the company Wavecom.</p>
<p>Je m'engage à signer tout pouvoir, document de cession et plus généralement tout document nécessaire à la régularisation du dépôt d'une demande de brevet concernant</p>	<p>I commit myself to sign any right, assignment document and, more generally, any document necessary to the regularization of the filing of a patent application regarding this invention</p>

<p>cette invention dans tout pays choisi par Wavecom.</p>	<p>in any country chosen by Wavecom.</p>
<p>Le présent engagement est soumis au droit français. Tout litige relatif à la validation, l'interprétation de tout ou partie du présent contrat sera soumis au Tribunal de Grande Instance de Paris.</p>	<p>The present agreement is under French law. Any litigation regarding the validation, interpretation of all or part of the present contract is to be submitted to the Departmental Court of Paris.</p>
<p>Fait à Paris le 18/12/2006 en 4 exemplaires.</p>	<p>Signed at on in 4 copies.</p>
<p>Nom et Signature de l'inventeur : José LOURENCO</p>	<p>Name and signature of the inventor: José LOURENCO</p>
<p>Signature de la société WAVECOM (Nom et titre du représentant légal et cachet) :</p>	<p>Signature of the society WAVECOM (Name and title of representative and seal):</p>

P. GUNIER
DIRECTEUR JURIDIQUE

R. H. **wavecom®**
3 esplanade du Foncet
92442 Issy les Moulineaux Cedex - France
Tél. +33 (0)1 46 29 08 00 - Fax +33 (0)1 46 29 08 08
R.C.S. Nanterre B 391 838 042
SA au capital de 15 531 813 euros
www.wavecom.com